
Zápis z on-line komunikace leden
4. 1. 2024
Přítomni: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Ladislav 
Procházka
Lenka Dušková, jako zástupce RPK informuje, že:
po neustálých stížnostech ze stran chovatelů a jako odpověd na tlak z ASCHK, bude letos zápis klisen 
i hřebců probíhat odděleně od výstav, centrální svod se bude konat 6. 4. 2024 v Hradištku, posuzovat 
bude komise (zahraniční posuzovatel, inspektor chovu a několik zástupců RPK) a výsledky svodu by díky 
tomu  měly  být  známé  na  místě,  náhradní  svod  pro  klisny  proběhene  na  podzim  při  termínu 
výkonnostních  zkoušek,  datum  upřesníme,  na  výstavách  se  letos  zařazovat  do  PK  nebude  (tedy 
samozřejmě pokud si tam organizátor nezařídí běžný svod do ZPK) šampionát v Pardubicích proběhne 
29.6.2024, bude jednodenní a bez zápisu do PK
Pro: Prouzová, Radkovič, Dušková, Pačanová, Procházka

10. 1. 2024
Přítomni: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Ladislav 
Procházka
Denisa Pačanová přeposílá e-mail (anonym) se stížností/dotazem na nevhodný management chovu dvou 
velšských koní.
Jana Prouzová poslala nástin odpovědi do e-mailu. Kateřina Doušová nabízí,  že odpověď napíše ona 
(předkládá návrh odpovědi).
Většina je pro odeslání odpovědi Jany Prouzové.

17. 1. 2024
Přítomni: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Ladislav 
Procházka
Jana Prouzová: Je nutné domluvit termín a místo konání schůze. Navrhuje 23. 3. 2024.
Místo bylo navrženo v okolí Hradce Králové nebo přímo v Hradci.
Předsednictvo o zajištění místa požádá Annu Van Vuurenovou. Termín i místo odsouhlaseno.

30. 1. 2024
Přítomni: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Ladislav 
Procházka
Jana Prouzová: Je třeba začít plánovat šampionát. Do úvahy přichází areály Hradištko nebo Pardubice.
Jana Prouzová navrhuje, aby předsednictvo pověřilo přípravou pro chovatelských akcí pracovní skupinu, 
aby se zrychlilo a zjednodušilo jednání a příprava. Ve skupině by pracovali:  Ondra Bláha, Anna van 
Vuurenová, Lenka Dušková a Jana Prouzová. V rámci přípravy rozpočtu bude zase vyhotoven rámcový 
rozpočet pro šampionát a přednesen na ČS.
Všichni pro.
Denisa Pačanová byla oslovena p. Šarochovou se žádostí, aby se mohlo při šampionátu opět uskutečnit 
jedno kolo vozatajského poháru.
Všichni pro.
Jana Prouzová informuje o cenách v jednotlivých areálech:
Pardubice chtějí 40 000,- bez DPH za den a 700 za box na den.
Hradištko chce za jeden den 20 000,- bez DPH a 5 000,- za ozvučení, za box 600 za den.
Pokud se nezmění cena, šampionát proběhne v Hradištku.
Zapsala Jana Prouzová



Zápis z on-line komunikace únor
4. 2. 2024
Přítomni: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka
Lenka Dušková: Je třeba stanovit poplatek za svod v dubnu. Navrhuje 500,- pro členy a 700,- pro nečleny.
Pro: Prouzová, Radkovič, Procházka, Dušková
Jana Prouzová: Přihláška p. Kláry Hanzlíkové.
Pro: Prouzová, Radkovič, Procházka, Dušková

12. 2. 2024
Přítomni: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa 
Pačanová
Jana Prouzová: přihláška od p. Lucie Kabeláčové
Všichni pro.

16. 2. 2024
Přítomni: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Denisa Pačanová
Petr Radkovič: Přihláška od p. Jarmily Stupkové
Pro: Dušková, Prouzová, Radkovič, Pačanová, Procházka

22. 2. 2024
Přítomni: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová
Jana Prouzová: nové přihlášky p. Igor Dvořák, p. Ludmila Exel, p. Nikola Hartlová a p. Kateřina Střelcová
Všichni pro.

24. 2. 2024
Přítomni: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová
Jana Prouzová informuje,  že  O.  Bláha  vyjednal  lepší  cenu za  pronájem areálu  v  Pardubicích  –  cena 
22000,- Kč/den bez DPH. Přikládá smlouvu k nahlédnutí.
Navrhuje  uspořádat  šampionát  tedy  opět  v  Pardubicích.  (Pardubice  vychází  na  26  620Kč  na  den, 
Hradištko 30250Kč na den.
Všichni přítomní souhlasí.

25.2.2024
Přítomní: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa 
Pačanová
Jana Prouzová: nová přihláška – p. Šárka Cihlářová
Všichni pro.

29.2.2024
Přítomní: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa 
Pačanová
Jana Prouzová: nová přihláška – p. Monika Poloučková
Všichni pro.



Zápis z on-line komunikace březen
6.3.2024
Přítomní: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka,
Jana Prouzová předkládá návrhy jednacího řádu a stanov a pozvánku na členskou schůzi.
Pro: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka

7. 3. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa 
Pačanová
Petr Radkovič informuje o e-mailu na adresu předsednictva od p. Blažka, který chce zařadit body jednání 
na program členské schůze. Požádá p. Blažka, aby svůj požadavek konkretizoval.
Odpověď p. Blažka: „Stížnost řešilo Prezidium ASCHK za účasti členů RPK a paní Prouzové, ostatní na ČS. 
Děkuji“
Lenka Dušková – stížnosti na činnost Rady PK se řeší už víc než 20 let. Znovu máme řešit staré věci?
Petr Radkovič – toto je již vyřešené, nevím, proč to znovu otevírat.

8. 3. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Kateřina Doušová, Ladislav Procházka
Jana Prouzová informuje o nové přihlášce – paní Libuše Habadová.
Všichni přítomní pro.
Lenka Dušková informuje o e-mailu p. I. v. Vuurenové: žádá o změnu adresy sídla svazu a o zařazení její 
stížnosti na program schůze.
Jana Prouzová navrhuje zařadit na program jednání obě stížnosti. Předkládá návrh pozvánky.
Pro: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka

12. 3. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa 
Pačanová
Jana Prouzová informuje o nové přihlášce – p. Marie Holubová a p. Lucie Černá.
Všichni pro.

15. 3. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa 
Pačanová
Lenka Dušková informuje o situaci ve firmě Equiwell. Inseminační dávky v majetku svazu byly převezeny 
(jako  všechny  ostatní  ve  správě  firmy)  do  Hradištka.  Navrhuje  udělat  kontrolu  kvality  ins.  dávek 
u p. Tolmana (Hradištko k tomu nemá vybavení). Ondra Bláha je ochotný převoz zajistit. Svaz by hradil 
cestu a pronájem kontejneru.
Všichni souhlasí s uvolněním a převozem jedné dávky ke kontrole a s proplacením nákladů na dopravu.
Lenka Dušková bude informovat zájemce o zakoupení ins. dávky o tom, že musíme počkat na výsledek 
kontroly kvality.

18. 3. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa 
Pačanová
Jana Prouzová předkládá rozpočty na rok 2024 – rozpočet pro jarní i podzimní svod, šampionát, návrh 
ročního rozpočtu a účetní závěrku. Informuje, že podzimní svod by se mohl konat v Tlumačově – velmi 
vstřícná cenová nabídka.



Dále navrhuje, aby se do smlouvy o spolupráci s pořadateli výstav přidala podmínka, že na přípravě 
výstavy se nesmí podílet osoba obviněná z týrání zvířat.
Pro: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Denisa Pačanová

20. 3. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa 
Pačanová
Petr  Radkovič  informuje,  že  obdržel  žádost  od  p.  Žimuláka  o  podporu  výstavy  v  Olomouci.  E-mail 
přeposlal ostatním členům předsednictva.
Jana Prouzová – od loňska je schválený příspěvek na jednodenní výstavu do deseti tisíc.
Jana Prouzová – na členskou schůzi je nutné zajistit zapisovatele.
Ladislav Procházka navrhuje Kateřinu Doušovou.
Kateřina Doušová má výhrady a obavu, že to nezvládne.
P. Radkovič se omlouvá, má zánět v zápěstí.

23. 3. 2024
Kateřina Doušová se omlouvá z účasti na členské schůzi.

25. 3. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa 
Pačanová
Jana Prouzová informuje o nové přihlášce : p. Věra Vorlová
Všichni pro.

26. 3. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa 
Pačanová
Lenka  Dušková  informuje,  že  se  po  sociálních  sítích  šíří  dezinformace,  že  svaz  nepodpoří  výstavu 
v Plasích. Navrhuje neprodleně odpovědět na žádost, výstavu podpořit za splnění podmínek uvedených 
ve smlouvě.
Petr Radkovič chce uvést informaci, že na podporu výstavy v Plasích byla podána žádost až 24.3. 2024, 
zatímco všichni ostatní podali žádosti už před schůzí.
Jana Prouzová: „Potřebuju dělat svou práci, dotáhnout stanovy a zápis, nemůžu být k dispozici 24 hod. 
denně“.
Petr  Radkovič  navrhuje odsouhlasit  částky podpory na jednotlivé podporované výstavy – 10 000 na 
jednodenní akce, 5 000,- pro akci v Karlenu.

29. 3. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa 
Pačanová
Jana Prouzová informuje o nové přihlášce – paní Petra Kaniová
Lenka Dušková : „Přijde mi, že ti lidé jsou docela jako drsní, přihlásí koně na svod, zaplatí cenu jako členi 
a rovnou pošlou přihlášku člena, v den uzávěrky, ale ve stanovách je to schvalování, nemusíme být takto 
rychlí (jako jsme, ale není to samozřejmost, jiné svazy na to mají i 30 dní) a pak se zase někdo bude vozit, 
že přijímáme členy proti stanovám, jsem z těch lidí už docela hotová, to nevěděla třeba před týdnem? že 
chce být členem aby měla slevu? Já vůbec nemyslím ji nepřijmout, ale prostě jen mi to přijde takové vůči 
nám nefér, my musíme makat pořád, bleskově a bezchybně, máme hlavu v pejru s přípravou svodu, do 
toho řešit zápis ze schůze, stížnosti, nezapomenout schválit přihlášky... jen takové postesknutí.“
Všichni pro.
Lenka Dušková vytvořila popisové listy ke svodu.



Zápis z on-line komunikace duben
10. 4. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová
Jana Prouzová informuje o nové přihlášce – paní Hlaváčová.
Všichni pro.

18. 4. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová
Jana Prouzová informuje o nové přihlášce –Johana Strýcová
Všichni pro.

Zápis z on-line komunikace květen
13. 5. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa 
Pačanová
Jana Prouzová informuje o nové přihlášce – paní Kateřina Hucková.
Všichni pro.

16. 5. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa 
Pačanová
Lenka Dušková informuje o své účasti na schůzi zástupců dceřiných společností WPCS. Řešila se hlavně 
International  show,  dále  problém  s  importy  koní  do  Evropy.  23.8.  bude  schůze  delegátů  přímo 
v Peelbergenu. Další on-line schůze bude v listopadu. Dále se řešily problémy kolem vydávání passportů.

21. 5. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová
Jana Prouzová informuje o nové přihlášce – pan František Velič.
Všichni pro.

27. 5. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová
Jana Prouzová informuje o nové přihlášce – paní Nikola Havlíčková.
Všichni pro.



Zápis z on-line komunikace červen
1. 6. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Lenka 
Dušková
Jana Prouzová navrhuje, aby částka uvedená v rozpočtu na podporu akcí (50 000,- Kč) byla rozdělena 
takto: Ostrava, Veltrusy, Olomouc – každá 10 000,-,
Plasy ( i když bylo požádáno po termínu) 15 000,-.
Do smlouvy navrhuje dopsat větu: “ ČSCHVK nepodpoří akci, pokud se na její organizaci nebo propagaci 
budou podílet osoby, kterým bylo prokázáno týrání zvířat.“ A navrhuje specifikovat umístění banneru 
s logem ČSCHVK a umístění loga svazu v katalogu.
Všichni pro.
Smlouvu upraví a pošle pořadateli Kateřina Doušová.

9. 6. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Lenka 
Dušková
Lenka Dušková informuje o nové přihlášce – paní Tereza Slavotínková.
Všichni pro.

10. 6. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Lenka 
Dušková
Jana Prouzová: vzhledem k sobotním událostem navrhuji na FB dát toto prohlášení:
Vyjádření ČSCHVK, z.s. k sobotnímu incidentu na výstavě v Ostravě: 1. ČSCHVK, z.s. nebyl pořadatelem 
akce, pouze finančně podpoří výstavu při splnění všech náležitostí specifikovaných ve smlouvě mezi ním 
a pořadatelem.  2.  Předpokládáme,  že  natolik  zkušený pořadatel,  jako je  Moravský  Pony Club v  čele 
s panem Žimulákem, přijme náležitá a účinná opatření i bez toho, aby mu je kdokoliv „shora“ nařizoval. 
3.  Každý pořadatel  výstavy má právo nepřijmout přihlášku problémového zvířete a svaz to na svých 
akcích bude praktikovat.  Ovšem jiným pořadatelům to nařídit  nemůžeme, to už je na jejich uvážení. 
4. Plemenná kniha velšských pony a kobů je vedená jako dceřiná kniha WPCS a tudíž musí respektovat 
pravidla mateřské plemenné knihy. Pokud hřebec splní předepsané zdravotní a legislativní náležitosti, 
rada české PK ani svaz ho nemůže z plemenitby vyloučit. Nicméně předpokládáme, že chovatelé jsou 
natolik zkušení a soudní, že si hřebce s takovou vizitkou do svého chovu nepustí.
Všichni pro.

13. 6. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Lenka 
Dušková
Lenka Dušková informuje, že je velký zájem o seminář s panem Richardem Millerem. Pan Ondřej Bláha 
zjišťuje možnosti pro pořádání (vhodná místnost). Navrhuje vstupné pro lidi mimo výstavu za 500,- s tím, 
že kapacita je omezená a účastníci výstavy mají přednost.
Všichni pro.



Zápis z on-line komunikace červenec
26. 7. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Lenka 
Dušková
Jana Prouzová informuje o nové přihlášce – pan Jan Beran .
Všichni pro.

Zápis z on-line komunikace srpen
20. 8. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Lenka 
Dušková
Jana Prouzová informuje o nové přihlášce – pan Jiří Chejlava.
Všichni pro.
Dále Jana Prouzová žádá o zaslání smluv s pořadateli výstav Olomouci a v Plasích, aby mohla odeslat 
peníze.

Zápis z on-line komunikace září
11. 9. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Lenka 
Dušková
Jana Prouzová informuje, že na svod a výkonnostní zkoušky v Tlumačově je přihlášeno pouze 12 koní 
a navrhuje, aby akce byla vzhledem k nepříznivé povětrnostní situaci zrušena.
Lenka Dušková a Petr Radkovič souhlasí se zrušením.
Ladislav Procházka : Zrušit, ale všichni přihlášení musí být informováni a mají mít možnost účastnit se 
svodu a výkonnostních zkoušek i v roce 2025.
Jana Prouzová: Následující den bude zveřejněno, všichni přihlášení obdrží e-mail s informacemi. Hrozí 
riziko, že budou zrušené i lety.
Kateřina Doušová: Je šance uspořádat náhradní svod ještě letos?
Lenka Dušková: Není to reálné, je přihlášeno málo koní, RPK jim udělí výjimku pro příští rok.
Hlasování: Všichni pro zrušení.

12. 9. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Lenka 
Dušková
Kateřina  Doušová  se  dotazuje,  jak  je  plánována  ta  výjimka.  Informuje,  že  vzniká  problém (náročná 
doprava, termín porodu, další koně na svod, při získání AP nelze žádat zpětně atd.) u klisny Trawel Red 
Ruby a Trawel Mii, které jsou obě březí a měly být osvodovány v Tlumačově. Navrhuje zvážit ještě jednou 
náhradní termín ještě v roce 2024.
Petr Radkovič: Také měl vézt březí kobylu, bude muset absolvovat svod i s hříbětem. Vidí jako nemožné 
zvládnout uspořádat nový svod ještě letos, ale podpoří p. Doušovou, pokud se do toho pustí. Podivuje se, 
proč zmíněné klisny nebyly na svodu v Hradištku, když jejich majitelé tam byli.
Lenka Dušková: Svod pro příští rok je plánován den po šampionátu (poslední víkend v červnu), aby se 
minimalizovaly náklady a maximalizovala možnost splnění podmínek pro dotace. Zároveň je to termín 
i vhodný pro výkonnostní zkoušky, i chovné kobyly už mají ve velké většině hříbata dostatečně velká, aby 



mohly  na  svod.  Další  VZ  by  měly  proběhnout  v  srpnu  v  Písku.  Výjimka  bude  udělena  pouze  letos 
čtyřletým koním, kteří byli řádně přihlášeni na svod v Tlumačově před řádnou uzávěrkou. Svaz nemůže 
nést odpovědnost za to, že někteří chovatelé si připustili neuchovněné klisny. Letošní "dva svody" byly 
snahou vyhovět žádostem chovatelů z předchozích let, bohužel se ukázalo, že člověk se nikdy nezavděčí 
všem a že většina chovatelů, kteří jarní a podzimní termíny vyžadovali, nebyla vůbec přihlášena, tím jsme 
docilili v podstatě jen toho, že nás to celé stálo jako svaz daleko víc peněz a vzhledem k podzimnímu 
a jarnímu termínu vzniklo větší riziko komplikací v podobě počasí. Ideální by byl jeden termín svodu tak, 
jak to mají i ostatní plemena a jak je to dlouhodobě doporučováno od ASCHK.
Lenka Dušková dále navrhuje vymyslet nějakou podporu pro malé/začínající chovatele.
Dále informuje: Ondra (Bláha) píše cituji: "Právě jsem volal do Tlumačova a akci odvolal. Nevznikli jim 
žádné náklady takže po nás nic nebudou chtít. Jinak pan Mamica mi říkal, že je i rád za tuto zprávu 
protože aktuálně to v Tlumačově vypadá tak, že venkovní boxy (pro naše účastníky) jsou již pod vodou. 
Venkovní jízdárny také pod vodou. A parkoviště kde bychom měli parkovat je již částečně pod vodou. 
Takže předpoklad je, že zítra úplně pod vodou. Takže zrušení očekávali a vůbec jim to nevadí. V dobrém."

Zápis z on-line komunikace listopad
5. 11. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Lenka 
Dušková
Lenka Dušková informuje o on-line jednání kolegia ASCHK:
- ASCHK bude mít příští rok volby prezidia, chtějí dojet resty a nechtějí rozjíždět nic moc nového
-  řešilo  se  vyplácení  APOD.  Mezi  chovateli  je  hodně podvodů a  ze  strany  ASCHK je  těžké  to  nějak 
sankcionovat. Padl návrh, že by se zase vyplácelo na živě narozené hříbě, jako tomu bylo ze začátku, ale 
pak by se mohlo vyplácet víc, většina s tím souhlasila
-ad.  nové  ŠP  –  ministerstvu  (Zemědělství)  se  nelíbí  stanovy  ASCHK  a  tím  pádem nechce  uznat  ŠP 
asociačních svazů (což jsme i my). ASCHK tedy bude měnit stanovy, my potom budeme muset udělat 
drobné  úpravy  také,  aby  naše  stanovy  odpovídaly  těm  jejich.  Jedná  se  hlavně  o  postup  stížností 
v chovatelských věcech a na stanovení, že Rady Pk jsou orgánem ASCHK (nikoliv svazů), konečně to bude 
zanesené i pro ty méně chápavé spolu s posloupností stížností: chovatel -> RPK -> ASCHK -> KK ASCHK 
-> právní spor.
- padlo upozornění, že kdo neodevzdal připouštěcí rejstříky včas (do konce září), bude platit plnou cenu 
za povolení k připouštění tedy 2000 místo 1000, a také že máme upozornit chovatele na dodržování 
připouštěcí sezóny a správné vyplňování lístků (týká se hlavně těch, co připouští ve stádě).
Denisa Pačanová: Kdo pojede na jednání kolegia do Jihlavy?
Jana Prouzová navrhuje Lenku Duškovou. Nikdo není proti.

11. 11. 2024
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Lenka 
Dušková
Jana Prouzová – neobdržela smlouvu s hřebčínem Karlen na podporu jejich akce.
Kateřina Doušová – má ji v e-mailu, zapomněla přeposlat na společný e-mail.

12. 11. 2024
Zápis z on-line jednání předsednictva
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Lenka 
Dušková
Lenka Dušková informuje o jednání kolegia ASCHK:



• změna stanov ASCHK se musí provést co nejrychleji. ASCHK svolá mimořádnou VH, na kterou musíme 
zvolit delegáty. Protože svaz má víc než 100 členů, budou 2 + 1 za odborný svaz.
• Je nutné provést volbu a udělat zápis.
Návrh delegátů: Lenka Dušková, Jana Prouzová, Petr Radkovič
Všichni zúčastnění jsou pro.

15.11. 2024
Zápis z on-line jednání předsednictva
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Lenka 
Dušková
Jana Prouzová předkládá dokumenty z ASCHK, které přišly do datové schránky – Návrh změny stanov 
ASCHK.

Zápis z on-line komunikace prosinec
2.12.2024
Zápis z on-line jednání předsednictva
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Lenka 
Dušková
J. Prouzová informuje o přihlášce Z. Drncové.
Všichni zúčastnění souhlasí.
Petr  Radkovič  navrhuje  vyhlásit  soutěž  o  nejhezčí  foto  na  PF  2025,  uzávěrka  soutěže  stanovena na 
15.12.2024.
PF zpracuje Lenka Dušková.
Všichni pro.

17.12.2024
Zápis z on-line jednání předsednictva
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Lenka 
Dušková
J. Prouzová informuje o přihlášce O. Jarolímové.
Všichni pro.

18.12.2024
Zápis z on-line jednání předsednictva
Přítomní: Petr Radkovič, Jana Prouzová, Ladislav Procházka, Kateřina Doušová, Denisa Pačanová, Lenka 
Dušková
V návaznosti  na  e-mail  od  R.  Žimuláka  (doručený  13.12.2024)  předkládají  Lenka  Dušková  a  Jana 
Prouzová návrh odpovědi.
Pro: Dušková, Prouzová, Pačanová, Radkovič, Procházka
Proti: Doušová

Zapsala J. Prouzová 18.12.2024



Zápis z on-line jednání pracovní skupiny 
předsednictva a RPK pro přípravu akcí ČSCHVK. 
(dále jen pracovní skupina (PS)
30.1.2024 byla  na  jednání  předsednictva  (viz  zápis  z on-line  jednání  předsednictva),  na  kterém byli 
přítomni Petr Radkovič, Jana Prouzová, Lenka Dušková, Ladislav Procházka, Denisa Pačanová a Kateřina 
Doušová, schválena počtem šesti hlasů pracovní skupina ve složení Lenka Dušková, Anna van Vuurenová, 
Ondřej Bláha a Jana Prouzová. Skupina byla pověřena přípravou chovatelských akcí.

Zápisy z on-line jednání pracovní skupiny
25.2.2024
Přítomni: Ondřej Bláha, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Anna v. Vuurenová
Příprava svodu
O. Bláha: Upozornil na potřebu sestavit propozice chovatelských akcí včas.
A.v. Vuurenová objedná stužky u VH Rosettes.
J. Prouzová: Předsednictvo navrhuje platby za svod pro členy 500,-Kč, pro nečleny 700,- Kč za koně. 
Platba za box 600Kč/den (poskytovatel požaduje 500 za den bez DPH). VS platby by mělo být telefonní 
číslo. Vypracuje rozpočet na svod.
O. Bláha informuje, že předsednictvo rozhodlo (24.2.2024) o místu konání Mezinárodního šampionátu 
ČSCHVK.  Dále  informuje  o  návrhu  smlouvy  na  pronájem  areálu  v  červnu  na  Dostihovém  závodišti 
v Pardubicích.
Příprava svodu-Celostátní svod klisen a výběr hřebců 6. 4. 2024, místo konání Hradištko u Sadské. Je 
třeba  zajistit  členy  komise:  veterinární  lékař,  zahraniční  posuzovatel,  osoba  pověřená  ASCHK,  z.s. 
(inspektor chovu koní) a člen(ové) RPK.
Zahraniční posuzovatel ubytován v Hradištku od pátku do neděle.
Jana Prouzová: Navrhuje odsouhlasit odměny pro chovatele za umístění na svodu. V rozpočtu bude na 
podporu českého chovu vyčleněno 10 000,-. PS ji pověřila vytvořením rozpočtů na chovatelské akce. 
Podzimní svod by se měl konat 14.9. v Tlumačově. 

28.2.2024
Přítomni: Ondřej Bláha, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Anna v. Vuurenová
Jana Prouzová předkládá návrh  rozpočtů  na  chovatelské  akce.  Je  potřeba navýšit  poplatek  za  svod. 
Navrhuje 1000,- Kč pro nečleny, 500,- pro členy. Členové PS souhlasí.
A. v. Vuurenová informuje, že stuhy a šerpy jsou objednané. 
A. v. Vuurenová předkládá návrh propozic Celostátního svodu klisen a výběru hřebců (svodu), Hradiško. 
Dále navrhuje, aby se vyplatila finanční odměna pro nejlepší mladou klisnu a mladého hřebce z českého 
chovu (3-4 roky). Celkoví vítězové (hřebec a klisna) svodu dostanou šerpy, ostatní dle umístění kokardy.
J. Prouzová – pro podporu č. chovu bude v rozpočtu 10 000,-. Pokud ČS rozpočet schválí, mohlo by se 
nejl. ml. klisně a hřebci z českého chovu vyplatit prémii každému 2500,-.
J. Prouzová zajistí inspektora chovu koní, po dohodě osloví paní Krulichovou. 
O.  Bláha domluví  účast  MVDr.  Jindřicha Müllera,  který by zastával  funkci  veterináře a zároveň může 
provádět měření, tím se urychlí postup administrace u svodu.
L. Dušková byla pověřena umístěním propozic svodu na web. Udělá pro svod vlastní stránku na webu.



12.3.2024 
Přítomni: Ondřej Bláha, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Anna v. Vuurenová
O. Bláha zažádal o určení vet. podmínek svodu – pro jarní svod a šampionát v Pardubicích. O. Bláha 
zažádal o určení vet.  podmínek pro Celostátní svod klisen a výběr hřebců v Hradišku a Mezinárodní 
šampionát Welsh Pony & Cob v Pardubicích. 

18.3.2024 
Přítomni: Ondřej Bláha, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Anna v. Vuurenová
L. Dušková informuje, že posuzovatel svodu Carl Trock (Valhallas, DK) přiletí do Prahy 4.6., je nutné ho 
vyzvednout v pátek a dopravit do Hradiště. – zajistí O. Bláha 
L. Dušková připraví popisové listy ke svodu –hlavní a dílčí. 
J. Prouzová podle přihlášek předvyplní.

28.3.2024
Přítomni: Ondřej Bláha, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Anna v. Vuurenová 
Příprava harmonogramu Celostátního svodu klisen a výběru hřebců 6. 4. 2024 
U MVDr.  Müllera proběhne vet.  přejímka,  kontrola a měření  – asistovat  bude J.  Prouzová,  na kruhu 
proběhne lineární popis, předvedení – doklady k jednotlivým koním bude ke komisi nosit M. Dušek nebo 
P. Radkovič. 
Jana Prouzová připraví pro každého koně popisové listy – hlavní a dílčí (aby se hodnotitelé při posuzování 
vzájemně neovlivňovali), formulář k vet. prohlídce. Dále připraví čísla k přidělání na uzdečku/ohlávku. 
Zapsala Jana Prouzová 30.3.2024

24.4.2024
Příprava šampionátu -  Mezinárodní šampionát Welsh Pony & Cob v Pardubicích 
Přítomni: Ondřej Bláha, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Anna v. Vuurenová
Akce se uskuteční 29. 6. 2024, Dostihové závodiště Pardubice 
Zahraniční posuzovatel - Richard Miller – hřebčín Heniarth (GB) má oprávnění hodnotit všechny sekce 
welsh pony a cob.

24.4.2024
A.v.  Vuurenová  se  ptá,  o  kolik  Overseas  Medals  budeme  žádat.   Navrhuje  požádat  posuzovatele 
šampionátu p. R. Millera, aby po šampionátu přednášel na semináři o chovu a výstavnictví.
O. Bláha navrhuje zažádat o dvě medaile a napíše p. Millerovi, zda by měl zájem přednášet na semináři 
pro české chovatele.
O. Bláha navrhuje oslovit Denisu Pačanovou, zda by byla ochotná posoudit speciální výstavní rubriky.

2.5.2024
Přítomni: Ondřej Bláha, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Anna v. Vuurenová
O. Bláha informuje, že D. Pačanová se ujme posuzování speciálních výstavních rubrik. 
Diskuze o finanční podpoře koní z českého chovu. Na rozdělení je 5000,- (v rozpočtu schváleno 10 000,- , 
5000,- vyplaceno na svodu).
Konečný návrh – vyhlásit  šampionáty hříbat z českého chovu, mladých a dospělých z českého chovu. 
Vítězové  dostanou  1000,-  Kč,  druzí  umístění  500,-  Kč,  celkem se  rozdělí  4500,-.  Ocenění  dostanou 
poukázky, peníze se pošlou přes účet.
A.v. Vuurenová zapracuje do propozic.



17.5.2024
Přítomni: Ondřej Bláha, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Anna v. Vuurenová
O. Bláha informuje, že veterinární přejímku zajistí MVDr. Kopic. Markéta Píšová domluví výjezdovou vet. 
službu s klinikou v Heřmanově Městci.
J. Prouzová navrhuje ceny za přihlášky ponechat jako loni, jen boxy se musí zdražit, protože zdražilo 
závodiště. Cena za box stanovena na 730 Kč/den.
L. Dušková vytvoří on-line přihlášku.
Pro účastníky výstavy se uskuteční 2 semináře. V pátek v 18:00 O. Bláha  - výstavní úprava u jednotlivých 
sekcí, v sobotu po skončení výstavy R. Miller – chov a výstavnictví. Pro účastníky výstavy zdarma, pro 
ostatní 500Kč/osoba.

Harmonogram výstavy:
Pátek 
od 18:00 – seminář s Ondřejem Bláhou – výstavní úprava a předvedení u jedn. sekcí velšských koní.
Sobota
7:00 – 10:00 Vet. přejímka a prezentace (zajistí Jana Prouzová)
8:30 – zahájení – pořadí jednotlivých tříd bude určeno dle došlých přihlášek
12:00 – pauza na oběd
17:00 – předpokládané ukončení
18:00 – chovatelský seminář s panem R. Millerem
Zapsala Jana Prouzová 18.5.2024

Příprava svodu klisen a výkonnostních zkoušek 
v Tlumačově 14.9.2024
Přítomni: Ondřej Bláha, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Anna v. Vuurenová
13.8.2024 
Lenka  Dušková  posílá  návrh  on  –  line  přihlášek.  O.  Bláha  navrhuje  doplnit  chovatele  koně  a  číslo 
protokolu o vyšetření krve.
A. v. Vuurenová vypracuje propozice.
Posuzovatelem svodu bude Marc Aerts (Voermanhof stud), Belgie.
O. Bláha zajistí letenky a ubytování pro posuzovatele.
Pan Ladislav Procházka byl pověřen zajištěním rozhodčího, veterináře a inspektora chovu koní.
O. Bláha a Jana Prouzová zažádají o určení veterinárních podmínek svodu.

20.8.2024 
Přítomni: Ondřej Bláha, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Anna v. Vuurenová
O. Bláha navrhuje Harmonogram svodu : Vet přejímka od 8 do 9 (účastníci svodu s koněm) S přejímkou 
bude i měření koní. 
Svod  bude  probíhat  cca  od  9:00  do  11:30.  Následně  hned po  skončení  svodu začnou výkonnostní 
zkoušky pod sedlem a v zápřeži. Začátek cca 11:30.

11.9.2024 
Přítomni: Ondřej Bláha, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Anna v. Vuurenová
J.  Prouzová  navrhuje  zrušení  svodu  z důvodu  nepříznivé  předpovědi  počasí.  Nutno  projednat 
s předsednictvem.  Rada  Plemenné  knihy  projedná  možnost  udělení  výjimky  přihlášeným  čtyřletým 
klisnám (možnost účasti těchto klisen na svodu v roce 2025)



 12.9. 2024
Přítomni: Ondřej Bláha, Lenka Dušková, Jana Prouzová, Anna v. Vuurenová
 Akce zrušena pro nepřízeň počasí. Jana Prouzová vrátí zaplacené poplatky za svod a napíše přihlášeným 
informační e-mail. Lenka Dušková napíše info na web. stránky a Facebook.
Z důvodu malého počtu přihlášených koní se pracovní skupina shodla na tom, že pro další roky bude 
nejekonomičtější pořádání jednoho centrálního svodu ročně, nejlépe den po Mezinárodním šampionátu.

Zapsala Jana Prouzová dne 13.9.2024


